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Närvarande Ledamöter: 

Karin Lansky, ordförande, HSO/FUB 

Nan Berntsson, DHR 

Göran Gustavsson, SRF 

Avraam Lazaridis, HSO/R 

Pia Olsson, vice ordförande, HSO/RSMH 

Sven Hallberg, HSO/ÅSS 

 

Tjänstemän: 

Roger Örneholm intendent och parkkontrollant 

kansliavdelningen 

Charlotte Lindborg enhetschef beställarenheten 

funktionsnedsättning 

Linda Lantz utredare staben Socialtjänst vuxna. 

 

  

Tidpunkt: 2017-03-14 kl. 13.30 -15.30  

Plats: Järvasalen, Borgafjordsgatan 14 Kista 

  

 

Linda Lantz, Sekreterare 

Datum för justering:           2017-04-12 

 

Justeras:   
 
 

Karin Lansky, ordförande 
 
 
 

Pia Olsson, vice ordförande  
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§ 1 

Sammanträdets öppnande 

Ordförande Karin Lansky, hälsade alla välkomna och 

öppnade dagens sammanträde. 

  

§ 2    

Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

  

§ 3    

Anmälan av föregående protokoll 

Protokoll från sammanträdet den 14 februari 2017.  

Kvarstående ifrån tidigare möte: Önskemål om att träffa 

nämnd och presidiet. Sekreteraren återkommer med tider för 

detta. 

 

§ 4   

Fastställa tid för justering av protokoll 

Dagens protokoll justeras vid sammanträdet den 12 april 

2017. 

 

§ 5 

Information och dialog   

Frågor lyfts till Roger örneholm 

Bro över Nordkapsgatan, över Edvard Griegsgången, arbetet 

har försenats pg av materialproblem. Problemet gäller flera 

broar i området. 

 

Bro Rinkeby. För högt fordon kört in i bron. Kommer att 

återställas. Rinkeby centrum frågor om tillgängligheten. 

Familjebostäder och Trafik kontoret har gjort detta i 

samarbete. FH-rådet påtalat problemet för länge sedan. 

 

Snöröjning ansvarar trafikkontoret för. 

 

Butiker, besvärande inredning/belysning. Ansvarig är 

fastighetsägaren. 

 

Tillgänglighetsgranskning bokas till onsdag den 26 april kl. 

13.00 samling i förvaltningshuset. 

Område Kista, Roger gör en planering för vilken sträcka som 

granskas. Detta diskuteras vid nästa möte.  

 

§ 6. Förvaltningsinformation 

 Ingen information 
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§ 7. Ärenden till nämnden 

 Ingen information.  

 

§ 8 

Övriga frågor 

 Önskemål om frågor/teman för nästa dialogmöte med 

handläggare ifrån beställarenheten. Förra gången 

information om DUR. Frågor mailas till sekreteraren 

linda.lantz@stockholm.se 

 Önskemål om att bjuda in de som arbetar som 

personligt ombud till ett möte med rådet. 

 Oro uttrycks över ökad kriminalitet i stadsdelsområdet. 

Trygghetsvärdar är snart igång som ett projekt i tre 

månader i Husby. 

 Information ifrån stadsövergripande möte med FH-

råden. Diskussioner om utvecklingsområden av rådets 

arbete i Rinkeby-Kista. 

- Önskemål om att komma in tidigare i processen 

t.ex. vid byggnationer för att kunna bevaka 

tillgänglighetsfrågor.  

- Ny broschyr för rådet bör tas fram.  

- Fler studiebesök i olika verksamheter i området bör 

göras.  

- Rådet behöver träffa nämnden och presidiet oftare. 

Idag följs inte gällande regler för årliga träffar. 

- I vissa andra förvaltningar användas råden mer 

rådgivande av förvaltningens tjänstemän för frågor, 

detta efterfrågas av ledamöter i rådet. Frågan 

väcks om det är känt att rådet ens finns. 

- Träffa pensionärsrådet för att samverka i vissa 

frågor. 

- Gemensamt möte med pensionärsrådet och 

presidiet. 

- Viktigt att fortsätta gå på nämndmötena. 

- Önskar lista över alla verksamheter i förvaltningen. 

- Önskemål om att gå igenom alla offentliga lokaler. 

Tidigare önskat att gå igenom även förvaltningens 

kontorslokaler men rådet har då nekats detta. 

- Verksamhetsområdeschef för förskola bör kallas för 

samtal kring tillgänglighet även i dessa lokaler för 

att vara fungerande för både barn och föräldrar 

med funktionsnedsättning. 

 Viktigt att tekniken fungerar vid rådets möten. 

mailto:linda.lantz@stockholm.se
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§ 9 

Nästa sammanträde 

Onsdag 12 april kl. 13.30 -15.30. 

OBS! Annan lokal, samling receptionen. 

 

§ 10 

Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackade alla och avslutade sammanträdet.   

   

   

   

Bilagor 

Dokument ifrån möte med stadens olika råd för 

funktionshinderfrågor, stadens handikappombudsman och 

socialförvaltningen. 

1. presentation Södermalms funktionshinderråd 

2. presentation Farsta funktionshinderråd 

3. presentation stadens handikappombudsman 

 


